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1. 國家標準 

 National Standards 

1.1 國家標準制定、修訂及廢止公布 

 Promulgation for development, revision and withdrawal of national standards 

經濟部 公告 

發文日期：中華民國 110年 10月 29日 

發文字號：經授標字第 11020050960號 

主  旨：制定 CNS 16120-3「影像監控系統安全－第 3部：錄影機」國家標準等五種及修訂 CNS 

15077-7「切削中心機之檢驗條件－第 7部：精加工試件之準確度」國家標準一種。 

依  據：國家標準制定辦法第十四條。 

公告事項： 

一、制定國家標準五種（如目錄）。 

二、修訂國家標準一種（如目錄）。 

部 長  王 美 花 

 
制定國家標準目錄 
Contents of developed national standards 
 
標準總號 

CNS 
Number 

類 號 
Category 
Number 

標  準  名  稱 
Title of Standard 

16120-3 X2028-3 影像監控系統安全－第 3部：錄影機 
Video surveillance system security − Part 3: Video recorder 

17842-1 B1417-1 
遊樂載具及遊樂裝置之安全－第 1部：設計及製造 
Safety of amusement rides and amusement devices – Part 1: Design 
and manufacture 

17842-2 B1417-2 
遊樂載具及遊樂裝置之安全－第 2部：操作及使用 
Safety of amusement rides and amusement devices – Part 2: Operation 
and use 

17842-3 B1417-3 

遊樂載具及遊樂裝置之安全－第 3部：設計、製造、操作及使用期間之檢
驗要求 
Safety of amusement rides and amusement devices – Part 3: 
Requirements for inspection during design, manufacture, operation and 
use 
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標準總號 
CNS 

Number 

類 號 
Category 
Number 

標  準  名  稱 
Title of Standard 

61850-6 X2030-6 

電力公用事業自動化之通訊網路及系統－第 6部：電力自動化系統中智慧
電子裝置相關之通訊組態描述語言 
Communication networks and systems for power utility automation - 
Part 6: Configuration description language for communication in power 
automation systems related to IEDs 

 
 
修訂國家標準目錄 
Contents of revised national standards 
 
標準總號 

CNS 
Number 

類 號 
Category 
Number 

標  準  名  稱 
Title of Standard 

15077-7 B7300-7 
切削中心機之檢驗條件－第 7部：精加工試件之準確度 
Test conditions for machining centres - Part 7: Accuracy of finished test 
piece 

 
 


